Kuching Festival 2014

Sports Toto continued to lend support to Kuching Festival by sponsoring RM25,000 cash and premium items worth RM3,000 towards the event.

Sports Toto has been the main sponsor for one of its highlights, namely Sports Toto 3-On-3 Basketball Jamboree for the past 22 years.

Sports Toto regional manager for East Malaysia Mr. Teau Kheam Sean handed over the contribution to Kuching City South Council (MBKS) mayor Datuk James Chan at a ceremony held on 18 July 2014. The MBKS mayor expressed his sincere thanks to Sports Toto for its continuous support towards the basketball competition as its contribution had greatly helped to defray part of the event's running expenses.

The tournament was held at the foyer of MBKS on 17 August 2014 with hundreds of youngsters turned up for the competition. A total of 38 teams registered and they were grouped into Non-Chinese, Men Open, Women Open, 20 and Under (Boys), 16 and Under (Boys), 16 and Under (Girls), 12 and Under (Boys) and 12 and Under (Girls).

2014 年古晋节

多多博彩今年再接再厉,持续赞助 2 万 5000 令吉以及总值 3000 令吉的精美礼品给 2014 年古晋节以示支持。

今年也是多多博彩连续第 22 年成为多多博彩三人制篮球赛的主要赞助商。此篮球赛是古晋节的其中一项重点活动项目。

多多博彩东马区经理赵健善先生在 2014 年 7 月 18 日举行的一场仪式中,将有关赞助金移交给古晋南市市长拿督曾长青。市长亦衷心感谢多多博彩多年来对此篮球赛的持续支持,因为该公司的赞助金确实有助于支付此活动的部分经费。

此项赛事是在 2014 年 8 月 17 日假古晋南市市政厅举行,并吸引了数百名青少年参赛。共有 38 支篮球队伍个别报名参加非华裔、男子公开、女子公开、20 岁以下男子、16 岁以下男子及 12 岁以下女子组别的比赛。